

December 17, 2009

Le 17 décembre 2009

Coram: McLachlin C.J. and Abella and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Abella et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Michele Vanasse

Michele Vanasse

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

David Seguin

David Seguin

Respondent

Intimé

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C49155, 2009 ONCA 595, dated July 29, 2009, is granted with costs in the cause. The appeal is to be heard with the appeal *Margaret Patricia Kerr v. Nelson Dennis Baranow* (33157) and the schedule for serving and filing the material and any application for leave to intervene shall be set by the Registrar.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C49155, 2009 ONCA 595, daté du 29 juillet 2009, est accordée avec dépens suivant l'issue de la cause. L'appel sera entendu avec l'appel *Margaret Patricia Kerr c. Nelson Dennis Baranow* (33157) et l'échéancier pour la signification et le dépôt des documents et pour toute requête en intervention sera fixé par le registraire.

C.J.C.
J.C.C.